
PROTOKÓŁ  NR IX/11
          z sesji Rady Gminy Poświętne

w dniu  27 października  2011 r. w sali narad Urzędu Gminy Poświętne

           Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Kamiński.
W  posiedzeniu  udział  wzięli  radni,   pracownicy  Urzędu  Gminy  i  zaproszeni  goście  wg 
załączonych listy obecności.
Przewodniczący Rady o godzinie 9-tej otworzył obrady IX -ij sesji Rady Gminy. 
Powitał  wszystkich  zebranych  w  tym  zaproszonych  na  sesję.  Stwierdził,  że  w  sesji 
uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy może obradować i 
podejmować uchwały. Poinformował, że protokół z VIII sesji Rady Gminy jest wyłożony na 
stoliku.   Jeżeli  do  końca  sesji  nie  zostaną  wniesione  uwagi,  uznamy,  że  protokół  został 
przyjęty bez zastrzeżeń.

Następnie  przewodniczący  przypomniał,  że  proponowany  porządek  obrad  został 
radnym przesłany wraz z zaproszeniami. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy są 
wnioski o zmiany w  porządku obrad.
Wójt  Gminy  Witold  Łapiński  zgłosił  wniosek  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad 
dodatkowego  punktu po punkcie13 o treści:
- Podjęcie uchwały   w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych.
          Przewodniczący zarządził głosowanie wniosku.
Zwrócił się do radnych z pytaniem,
-  Kto jest  za wprowadzeniem  do porządku obrad   zgłoszonej  przez Wójta Gminy 
zmiany   aby po punkcie 13 przyjąć dodatkowy punkt o treści:
Podjęcie  uchwały   w sprawie określenia wzorów formularzy informacji  i  deklaracji 
podatkowych
- kto jest przeciwny?
- kto się wstrzymał?
Głosowało radnych 15 za, co oznacza,  że Rada Gminy jednogłośnie rozszerzyła porządek 
obrad  o zgłoszony wniosek.
          Ponieważ   nie było więcej  uwag do porządku obrad, Przewodniczący Rady zwrócił się 
do  Radnych  o  przegłosowanie   całego  porządku  obrad  poszerzonego  o  przegłosowany 
wniosek.
          W wyniku głosowania, Rada Gminy jednogłośnie /15 za/ przyjęła następujący porządek 
obrad:
1. Otwarcie obrad IX sesji Rady Gminy.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Informacja w sprawie ładu, porządku i bezpieczeństwa na terenie Gminy Poświętne.
4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o 

wynikach sprawdzianu i egzaminów. 
5. Informacja w sprawie organizacji Szkół w roku szkolnym 2011- 2012.
6. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na rok 2011 i lata 

2012-2014.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Poświętne na 2011 rok.
9.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2012 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości  stawek podatku od środków 

transportowych na 2012 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości.
12. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego na 2012 rok.



13.Informacja  w sprawie  średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według średniej ceny 
drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2011 r., przyjmowanej do 
wymiaru podatku leśnego na 2012 r. 

14.Podjęcie uchwały   w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 
podatkowych.

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Rady Gminy Poświętne NR X/47/07 z 
dnia    15 listopada  2007r w sprawie zwolnień w podatku od środków transportowych.

16.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Rady Gminy Poświętne NR X/48/07 z 
dnia    15 listopada  2007r w sprawie zwolnienia od podatku leśnego.

17.Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia Programu  Przeciwdziałania Przemocy w  Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011- 2015.

18.Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprawowania pogrzebu na koszt gminy.
19. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy  różne.
Wobec tego, że zrealizowany został pkt.1 i pkt.2  porządku obrad przechodzimy obecnie do 
punktu 3 porządku obrad.
Ad.3. Informacja w sprawie ładu, porządku i bezpieczeństwa na terenie Gminy 

Poświętne.
Informacje przedłożył Komendant Komisariatu  Policji w Łapach Podinspektor Jarosław 

Grycuk.                                        / w załączeniu/

Ad.4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym 
o wynikach sprawdzianu i egzaminów .

Informacje przedłożył Inspektor UG Tadeusz Wiśniewolski.
                                        / w załączeniu/

Ad.5. Informacja w sprawie organizacji Szkół w roku szkolnym 2011- 2012.
Dyrektor Zespołu Szkół w Poświętnem Pani Bożena Brzozowska szczegółowo omówiła 

organizację Zespołu Szkół  w Poświętnem (arkusz organizacji w załączeniu).
W  nowym  roku  szkolnym  w  Zespole  Szkół  w  Poświętnem  będzie  uczyło  się  229 

uczniów. 
Wszystkie dzieci niezależnie od odległości objęte są dowozem  oprócz Poświętnego i 

Gołębi, które są w bezpośredniej bliskości szkoły.
 Pan Wiesław Jakimiec przedstawił organizację Szkoły Podstawowej w Brzozowie 

Starym ( arkusz Organizacji w załączeniu).
W nowym roku szkolnym w Brzozowie będzie  36 uczniów, ze względu na małą ilość 

uczniów klasy są łączone. III klasy nie będzie ze względu na brak dzieci.  Przygotowanie 
przedszkolne obejmie tylko 4 dzieci.
Tadeusz Wiśniewolski  odczytał pismo Pani Walerii Anny Szydłowskiej – Hmissi  do Rady 
Gminy o zwrot części kosztów darowizny polegającej na wymianie sześciu  okien w szkole 
Podstawowej  w  Brzozowie  Starym  (pismo  w  załączeniu)  do  powyższego  pisma  złożył 
wyjaśnienia obecny na posiedzeniu dyrektor Szkoły Podstawowej w  Brzozowie Starym Pan 
Wiesław  Jakimiec  (  wyjaśnienie  w  załączeniu).  Rada  Gminy  Poświętne  oceniła  jako 
pożyteczne  zjawisko  wspieranie  szkół  przez  rodziców  poprzez  dokonywanie  wszelkiego 
rodzaju  darowizn.  Jednocześnie  chciała  podziękować  za  darowiznę.  Rada  Gminy  nie 
dopatrzyła  się  w  zachowaniu  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  w  Brzozowie  Starym Pana 
Wiesława Jakimca jakiegokolwiek zachowania się wobec Pani Walerii Anny Szydłowskiej 
Hmissi,  które mogłoby zostać zakwalifikowane jako rażąca niewdzięczność,  uzasadniającą 
odwołanie darowizny. 
Ad.6. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych.
Tadeusz  Wiśniewolski  przedstawił  informację  Przewodniczącego  Rady  Gminy  z  analizy 
oświadczeń  radnych  oraz   informację  Wójta  Gminy   z  analizy  oświadczeń  majątkowych 
pracowników.                                                                       /informacje w załączeniu/



Przewodniczący  Rady Gminy  poinformował  Radę,  iż  Wójt  Gminy oraz  Przewodniczący 
Rady  złożyli  swoje  oświadczenia  majątkowe  Wojewodzie  i  ich  analizę  przeprowadza 
Wojewoda następnie zwrócił się do Radnych z pytaniem, czy mają pytania do przedstawionej 
informacji.
           Ponieważ Radni  nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji, oznacza to, że  
informacja została przyjęta przez radnych. 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na rok 

2011 i lata 2012-2014.
Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska Skarbnik Gminy. 
 Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR IX/42/11
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Poświętne na lata 2011 i 

lata 2012-2014.
Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Poświętne na 2011 rok.

Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska Skarbnik Gminy. 
 Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR IX/43/11
w sprawie zmian w budżecie Gminy Poświętne na 2011 rok.
Ad.9.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2012 rok. 
Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR  IX/44/11
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok. 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości  stawek podatku od środków 

transportowych na 2012 rok. 
Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR  IX/45/11
w sprawie określenia wysokości  stawek podatku od środków transportowych na 2012 

rok.
Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości.

Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR  IX/46/11
w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości.
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego na 2012 rok.
Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /14 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR IX/47/11 
w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2012 

rok



Ad.13.Informacja  w sprawie  średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według 
średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2011 
r., przyjmowanej do wymiaru podatku leśnego na 2012 r. 

Wójt Gminy Witold Łapiński poinformował Radę Gminy, że średnia cena sprzedaży 
drewna, obliczona  według średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze 
trzy kwartały 2011 ogłoszona Komunikatem Prezesa  Głównego Urzędu Statystycznego z 
dnia  20.10.2011  roku  wynosi  186.68 zł.  za  1  m  3  .  Wójt  Gminy  złożył  wniosek   o  nie 
obniżaniu średniej ceny sprzedaży drewna.

 Po  krótkiej  dyskusji  w   zarządzonym  przez  Przewodniczącego  głosowaniu 
jednogłośnie (  15 głosami)   Rada Gminy odstąpiła  od podejmowania  uchwały w sprawie 
obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna,  co oznacza, że podstawą do naliczania podatku 
leśnego na 2012 rok na obszarze Gminy Poświętne będzie stawka średniej ceny drewna  w 
wysokości  186,68  zł.  za  1  m3 ustalona  Komunikatem  Prezesa  Głównego  Urzędu 
Statystycznego z dnia 20 października 2011r. 
Ad.14.Podjęcie uchwały   w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i 

deklaracji podatkowych.
Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR  IX/48/11
w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych.
Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Rady Gminy Poświętne NR 

X/47/07 z dnia    15 listopada  2007r w sprawie zwolnień w podatku od środków 
transportowych.
Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR IX/49/11 
w sprawie uchylenia Uchwały Rady Gminy Poświętne NR X/47/07 z dnia    15 listopada 

2007r w sprawie zwolnień w podatku od środków transportowych.

Ad.16.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Rady Gminy Poświętne NR 
X/48/07 z dnia    15 listopada  2007r w sprawie zwolnienia od podatku leśnego.
Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR  XI/50/11
w sprawie uchylenia Uchwały Rady Gminy Poświętne NR X/48/07 z dnia    15 listopada 

2007r w sprawie zwolnienia od podatku leśnego.
Ad.17.Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia Programu  Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011- 2015.
Temat przedstawiła pani Alicja Kamińska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR IX/51/11 
w sprawie  przyjęcia Programu  Przeciwdziałania Przemocy w  Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011- 2015.
Ad.18.Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprawowania pogrzebu na koszt gminy.

Temat przedstawiła pani Alicja Kamińska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła



UCHWAŁĘ NR  IX/52/11
w sprawie zasad sprawowania pogrzebu na koszt gminy.

Ad.19. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy  różne.
1.Radny Tomaszewski Paweł zapytał kiedy rozpocznie się zapowiadany remont odcinka drogi 
wojewódzkiej Poświętne – Pietkowo.
2. Radny Andrzej Dzierżek zgłosił, że na drodze powiatowej Dzierżki Brzozowo Solniki  w 
miejscowości Dzierżki jest dziura , a w miejscowości Dzierżki Ząbki  jest rozmyte pobocze.
3.Mariusz Osiekowicz sołtys wsi Łukawica podziękował  za remont bieżący drogi do 
Łukawicy.
4. Radny Paweł Tomaszewski poruszył sprawę nawierzchni drogi brukowej w parku w 
Pietkowie. 
Wójt Gminy Witold Łapiński wyjaśnił , iż przetarg na modernizację odcinka drogi 
Wojewódzkiej Pietkowo Poświętne został rozstrzygnięty, roboty rozpoczną się po Wszystkich 
Świętych.  W dniu 7 listopada odbędzie się lustracja dogi  powiatowej w miejscowości 
Dzierżki podczas której uwagi Pana Andrzeja Dzierżka będą rozpatrzone na miejscu.  Park 
podworski w Pietkowie jest zabytkiem i Wojewódzki Konserwator Zabytków  nie wyraża 
zgody na położenie nawierzchni asfaltowej w parku.
       W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godzinie 1230  Przewodniczący Rady 
zamknął IX - tą sesję Rady Gminy Poświętne.

          Protokółował:                                                               Przewodniczący Rady

Tadeusz Wiśniewolski                                                             Tadeusz Kamiński
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